
 

 

A lelkem a művemben 

 

„Leonardo Da Vinci az emberiség egyik legnagyobb polihisztora volt. Mint feltaláló, bizonyára folyton törte 
a fejét valamilyen új találmányon és arról ábrándozott, bárcsak még több ideje lenne megvalósítania a 
számtalan ötletét. De akkor miért töltött hosszú hónapokat rajzolással, festészettel? Ugyanazért amiért a 
szamurájok, akik szintén jól tudták, hogy a művészetek kiválóan pallérozzák az elmét, mely által 
hatékonyabban forgatják a kardot a harcban is. A művészetek tehát közvetett módon rendkívül hasznosak. A 
képzőművészetek alapja a rajz. Noha gyermekkorában szinte mindenki szeret rajzolni, a felnőtté válás útján 
ez a többségnél megváltozik. Ennek alapvető oka a sikerélmény hiánya. …. Az oktatás kulcsa a 
sikerélmény. Így lesz a tanulás is minőségi idő. 

Ahogy csak szenvedéllyel érdemes alkotni, épp úgy szenvedéllyel hatékonyabb a tanítás is. A 
módszertanom (hussar-method) úgy alkottam meg, hogy az első perctől az utolsóig sikerélménnyel töltse fel 
a diákjainkat és minőségi időt töltsünk együtt az akadémiánkon. Benne van a rockzene lázadó stílusa, 
szabadsága, melyet bárki a magáévá tehet és általa gyönyörűen megtanulhat rajzolni. Az alkotás élménye 
igazán az önmagunkkal töltött minőségi idő.” (Huszár Antal) 

 

Nemzetközi Tehetségfejlesztő Program 2023 címmel pályázatot tett közzé a Hussar Arts International 
Academy, melynek megalapítója és művészeti igazgatója a magyar Huszár Antal (Tonchi). 
 

Iskolánk egyik tanára, Ágostonné Dobrosi Ildikó sikeres pályázatot nyújtott be és így május 15-én Huszár 
Tonchi személyesen jött el, hogy egy rendhagyó nap keretében megismertesse módszerét a képzésre 
jelentkező tanulókkal.  

Valódi sikerélmény volt ez a gyerekek és a résztvevő pedagógusok számára is. 8 órától 15 óráig szinte repült 
az idő és mindenki sikerélményekkel gazdagon távozott haza, még nagyobb kedvet érezve az alkotás iránt. 
A legügyesebbek ajándékot is kaptak, illetve Fidelné Móricz Anna Réka pedig lehetőséget kapott az 
Akadémiától egy 4 napos tanfolyam elvégzésére is 

Reméljük, hogy az elkövetkező években lesz még lehetőség hasonló rendhagyó napok megszervezésére. 



A nap képekben: 

 

 

 















 


